
Bestyrelsesmøde den 3. februar kl. 18.30. 

Deltager: Niels, Ejlert, Niclas, Heidii og Camilla. 

Agenda;  

• Status på radiator projekt -> Vi skal have hentet tilbud nu. 

- Ole er rejst på ferie og forhør om han kan komme forbi og tage en snak med os i løbet af næste 
uge. 

• Opfølgning på kollektivet -> De skal være ude til maj. 

- Den sidste kontrakt der er lavet på kollektivet, er tilbage fra maj 2020 og derved skal de være 
ude til maj 2022. 

• Whiteboard - Har vi fået bestilt det? 

- Det er ikke bestilt endnu, men det bliver gjort med det samme.  

• Oprydning af fyrrum og juletræsrum -Er dette gjort eller skal vi tage en fælles dag? 

- Heidii tager tjansen og får det ryddet op. 

•  Weibel El - Situationen med brandalarmerne og andet. 

- Vi har taget fat i Weibel El og klaget over de brandalarmer der er sat op, da vi ikke følger vi har 
fået leveret det, som vi har aftalt. Vi afventer nyt tilbud fra dem på andre brandalarmer der kan 
være mulige.  

• Generalforsamling - Skal det afholdes i marts i år? 

- Det forventes at generalforsamlingen afholdes den 26. april 2022. 

 

 

 

 


